
 

 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde på Vesterkærets Skole 
 
Mødedato: Onsdag d. 24/11-2021 kl. 17.00-19.30 
 
Mødedeltagere: Gustav, Oline, Lise, Mikkel, Hanne, Anna, Rakel, Hjalte, Sebastian, Pia, 
Martin, Mona, Michael og Kasper 
 
Afbud: Lise 
 
Referent: Michael 
 

Dagsorden: 
 
1) Godkendelse af referat fra 27/10-21 
-HUSK underskrifter 
 
Referat godkendt 
 
2) Godkendelse af dagsorden 
-Punkter til eventuelt? 
 
3) Nyt fra elevrådet? 
 
Elevrådet fortæller, at de arbejder videre med to temaer: madpakkekultur og klima på 
skolen.  
Elevrådet har reflekteret over disse og talt om kampagner i forbindelse med ovenstående 
temaer. Der er søgt om penge til at få en sundhedsekspert ud på skolen for at fortælle om 
sunde madpakker og plakatkonkurrence om at tegne den bedste madpakke. Vinderen 
bliver den officielle plakat. Endvidere er der søgt penge om gratis økologiske gulerødder. 
Elevrådet er bevilget 5500 kr. til disse projekter. 
Man ønsker sig dagens ret tilbage i boden og veganske rettet på menukortet. Elevrådet vil 
indsamle data ved at spørge bredt blandt skolens elever for at blive klogere på sund mad 
og klima. 
Eleverne på mellemtrinnet ønsker sig et mini-OL igen. Bedre streger på fodboldbanen på 
A-banerne ønskes også. Være indenfor i pauserne? Flere aktiviteter i pauserne. Lærerne 
skal generelt blive bedre til brain breakes. Multibane i skolegården. Mellemtrinnet vil gerne 
hurtigere ud i pauserne.  
 
4) Det gode forældresamarbejde på VK 
-feedback på forældrerådsfolder – se bilag 
-”Den gode klasse” – se bilag 
 -erfaringer fra personale og forældre med ”den gode klasse”? 
 -hvordan skal vi fremadrettet anvende den gode klasse? 
 



 

Forældrerådsfolder gennemgås og kommenteres af bestyrelsen. Der gives konstruktive 
ideer til ændringer og præciseringer. Den gøres endelig færdig og lægges på skolens 
hjemmeside senere. 
 
Den gode klasse evalueres og debatteres i bestyrelsen. Vi fortsætter med den gode klasse 
og arbejder videre mod en optimeret form for afholdelse af den gode klasse. 
 
5) Branding og kommunikation på VK 
-status på indsatser med at brande og kommunikere de gode fortællinger om 
Vesterkærets Skole – se arbejdsbilag med indsatser/overblik udarbejdet i samarbejde med 
bl.a. Hanne/Gustav 
-hvor kan vi skrue på noget? Hvad kan der gøres mere af, som også er praktisk muligt? 
 
Skoleleder motiverer punktet og det drøftes efterfølgende i bestyrelsen. Mange fine ideer i 
luften. Vi undersøger blandt andet en sammenkobling af Facebook og Instagram, således 
vi når endnu længere ud med vores opslag. 
 
6) Indhold til pædagogiske forum onsdag d. 9/2-22? 
-vi har tidligere teamsat: kerneopgaven, dialog omkring kerneopgaven, værdier 
-hvad har bestyrelsen af input/ideer til temaer, som de kunne tænke sig at dykke ned i 
med hele personalegruppen? 
 
Skoleleder motiverer punktet. Der drøftes efterfølgende mulige temaer, som skrives ned. 
Der udarbejdes et program. 
 
 
7) Formanden orienterer 
Intet nyt 
 
8) Meddelelser 
 
Der informeres om, at dagtilbudsleder vil få kontor på Vesterkærets Skole fra januar. 
 
9) Eventuelt 
 
10) Punkter til kommende møde 12/1-22 
-indhold Pædagogisk forum 9/2/22? 


